
Fanriha ne radi, a i dalje se
enormno troše struia i teiefon
Radmci ce pnhvatiti nove poslove samo ako im budu garantirani
minimalna plaća, doprinosi i poslovanje najdalje na deset mjeseci

Predsiavnici Sindikata
Tvornice obuće „Aida" jučer
su održali sastanak s radni-
cima kako bi razgovarali o
ugoyaranju posla koji vodi
direktor preduzeća Bahrudin
Bašić. Radnici su donijeli
jednoglasnu odluku da će
prihvatiti posao samo ako će
ugovor garantirati minima-
lnu plaću, doprinose i poslo-
vanj'e najdalje na deset mje-
seci.- Tražimo i da oni radni-
ci koji ne budu obuhvaćeni
ovim poslom budu materija-
lno zbrinuti od većinskog
vlasnika. Vlade TK - kazala

j'e Edina Alićić, predsjedni-
ca Sindikata radnika.

Radnici su prethodnih
dana od direktora Bašića do-
bili informaciju da se pojavio
novi kupac, ali kažu da oni
ugovor još nisu vidjeli.- Na sastanku je trebao
biii i direkior Bašić i kazati
šta je ugovorio, ali se nije po-
javio. Hoće da radimo bez
ugovora, ali mi to nećemo pr-
ihvatiti - kazala je radnica
Vahida Kuljaninović.

Radnici tvrde da fabrika,
otkako je stala s radom, sve
više ide u agoniju, jer je prošle
godine samo za iri mjeseca

miala troškove u iznosu od
30.330.000 KM. Poručuju da
je nenormalno da fabrika ne
radi, a da za tri mjeseca potroši
struje u vrijednosti od
12.431.032 KM, kao i telefo-
na u iznosu od 3.666.025 KM.- „Aida" ne radi, a enor-
mni troškovi prikazani su za
elektrićnu energiju, telefoir...

I dalje se krade u ivornici, a
zna se i ko. Ovdje treba do-
vesti inspekciju i SIPA-u,
kako bi istražila sve ove ne-
regularnosti. „Aida" ima ha-
le koje nisu u procesu proi-
zvodnje, a izdatc su za dvije
firme koje plaćaju mjesečnu
kiriju 4.000 KM - istakao je
jedan od radnika. M. Ah.

Kul/anovic: Necemo raditi bez
ugovora


